





贾弘毅：临时的造物主

Edward Hongyi Jia: *Fleeting Creator*

作品图片 Works Image	作品图注	Captions
	贾弘毅，边界，2024，布面油画，220 × 220 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。	Edward Hongyi Jia, <i>Boundary</i> , 2024, Oil on canvas, 220 × 220 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.
	贾弘毅，草丛，2022，卡迪纸本水彩，21 × 29.7 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。	Edward Hongyi Jia, <i>Grass</i> , 2022, Watercolor on khadi paper, 21 × 29.7 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.
	贾弘毅，场域，2022，布面油画，220 × 400 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。	Edward Hongyi Jia, <i>Zone</i> , 2022, Oil on canvas, 220 × 400 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.
	贾弘毅，点，2023，卡迪纸本水彩，21 × 29.7 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。	Edward Hongyi Jia, <i>Point</i> , 2023, Watercolor on khadi paper, 21 × 29.7 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.

	<p>贾弘毅，分裂，2024，亚麻布面油画，90 × 80 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>Division</i>, 2024, Oil on linen, 90 × 80 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>
	<p>贾弘毅，河，2023，卡迪纸本水彩，21 × 29.7 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>River</i>, 2023, Watercolor on khadi paper, 21 × 29.7 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>
	<p>贾弘毅，角，2024，亚麻布面油画，90 × 80 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>Horn</i>, 2024, Oil on linen, 90 × 80 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>
	<p>贾弘毅，理想主义者，2023，布面油画，220 × 220 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>Idealist</i>, 2023, Oil on canvas, 220 × 220 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>

	<p>贾弘毅，流星，2023，卡迪纸本水彩，21 × 29.7 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>Meteorites</i>, 2023, Watercolor on khadi paper, 21 × 29.7 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>
	<p>贾弘毅，魔力，2023，卡迪纸本水彩，21 × 29.7 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>Magical</i>, 2023, Watercolor on khadi paper, 21 × 29.7 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>
	<p>贾弘毅，喷洒，2024，亚麻布面油画，90 × 80 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>Spray</i>, 2024, Oil on linen, 90 × 80 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>
	<p>贾弘毅，秋，2023，卡迪纸本水彩，21 × 29.7 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>Fall</i>, 2023, Watercolor on khadi paper, 21 × 29.7 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>

	<p>贾弘毅，山丘，2024，亚麻布面油画，90 × 80 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>Hill</i>, 2024, Oil on linen, 90 × 80 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>
	<p>贾弘毅，设置，2024，布面油画，220 × 220 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>Set</i>, 2024, Oil on canvas, 220 × 220 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>
	<p>贾弘毅，修罗场，2024，布面油画，220 × 220 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>Shura Field</i>, 2024, Oil on canvas, 220 × 220 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>
	<p>贾弘毅，烟，2023，卡迪纸本水彩，21 × 29.7 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>Smoke</i>, 2023, Watercolor on khadi paper, 21 × 29.7 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>

	<p>贾弘毅，遗迹的正面，2023，布面油画，220 × 220 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>The Front of the Relic</i>, 2023, Oil on canvas, 220 × 220 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>
	<p>贾弘毅，银河，2023，卡迪纸本水彩，21 × 29.7 cm。© 贾弘毅，图片由艺术家提供。</p>	<p>Edward Hongyi Jia, <i>Galaxy</i>, 2023, Watercolor on khadi paper, 21 × 29.7 cm. © Edward Hongyi Jia, Courtesy of the artist.</p>